

---

# Protokoll

## Sektionsmöte 2017-02-21, 17:15

(\* betyder att bilaga finns i handlingarna)

### 1. Formalia

- 1.1. Mötets öppnande  
Maria Bahrami förklarar mötet öppnat 17:35.
- 1.2. Val av mötesordförande  
Maria Bahrami valdes till mötesordförande.
- 1.3. Val av mötessekreterare  
Lovisa Karlsson valdes till mötessekreterare.
- 1.4. Val av två justerare tillika rösträknare  
Disa Gillner och Viktor Ceder valdes till justerare tillika rösträknare.
- 1.5. Fråga om mötets behöriga utlysande\*  
Kallelse gick ut den 20 januari, i enlighet med stadgarna.  
  
Mötet beslutar  
*att* anse mötet behörigt utlyst.
- 1.6. Fastställande av föredragningslista  
Mötet fastställer den befintliga föredragningslistan.
- 1.7. Adjungeringar  
  
Mötet beslutar  
*att* ge Alexander Viklund, representant från Konglig Datasektionen, närvarorätt och yttranderätt.
- 1.8. Entlediganden
  - 1.8.1. Internationell sekreterare\*  
Hannah Lenczuk berättar att hon ska återvända hem till Österrike så hon kommer därför inte kunna fortsätta på sin post.

Mötet beslutar

---

*att* entlediga Hanna Lenczuk.

Fri nominering och kandidering öppnas upp.

Disa Gillner nominerar Christian Holz som accepterar och kandiderar.

Christian inleder med att berätta att han kommer ifrån Tyskland och känner Hannah eftersom de båda är utbytesstudenter som går Media Management på Medieteknik. Vidare berättar han att när han först kom till KTH så var han och de andra internationella studenterna väldigt konfysa när det kom till Sektionens tradition att bära frack. Det är något som han skulle vilja ändra på om han fick posten.

Maria frågar om han skulle kandidera till posten på SM#4, varpå Christian svarar att det var tanken från början. Han berättar att han även har en vän som också är från Tyskland som kan tänka sig att hjälpa till med arbetet på posten.

Diskussion.

Mötet beslutar

*att* välja Christian Holz till Internationell sekreterare.

## 1.9. Anmälningsärenden

## 2. Rapporter

### 2.1. Skriftliga rapporter

- 2.1.1. Fanbärarna\*
- 2.1.2. Internationell Sekreterare\*
- 2.1.3. Idrottsnämnden\*
- 2.1.4. Klubbmästeriet\*
- 2.1.5. Kommunikationsnämnden\*
- 2.1.6. Kårfullmäktige\*
- 2.1.7. METAdorerna\*
- 2.1.8. Mottagningen\*
- 2.1.9. Näringslivsgruppen\*
- 2.1.10. Spelnörderiet\*
- 2.1.11. Studienämnden\*
- 2.1.12. Styrelsen\*
- 2.1.13. Sånglederiet\*

### 2.2. Övriga rapporter från sektionen

---

Webmaster rapporterar att “Webmaster har gjort massor av webmastersaker”.

### 3. Information

#### 3.1. Information från THS

De som sitter i kårledningen meddelar skriftligen att de bland annat har haft svårt att närvara på Styrelsens möten och att man just nu håller man på att ta in nya människor i kårstyrelsen, samt att det är Jämställdhetsveckan nu.

#### 3.2. Information från Data

Ordförande Alexander Viklund berättar att samarbetet med Media fortskrider, bland annat har de gått igenom krisplanen och att det är bröllop på lördag. Maria Bahrami tillägger att sektionernas styrelser ska åka på kryssning tillsammans.

#### 3.3. Information om CSC-dagen

Emma Olsson berättar att Media och Data i samarbete med CSC har anordnat en dag för gymnasieelever där de får komma på besök till KTH och få en bättre inblick i programmen, men också för få ett helhetsintryck av livet som student på KTH. CSC-dagen kommer att äga rum den 4 april och nu söker man alltså studenter som kan tänka sig att guida eleverna runt skolan, men också några som kan presentera Sektionens nämnder eller bara allmänt prata om hur det är att gå Medieteknik. Alla som ställer upp kommer att få någon form av ersättning och de som kommer agera guider kommer också få en utbildning av KTH för att veta vad och hur de ska presentera skolans olika byggnader och avdelningar. Syftet med att anordna en sådan här dag är för att visa upp det starka studentlivet som finns på KTH och för att locka fler studenter till att söka Medieteknik.

Nina Nokelainen (PAS) tillägger att man som guide eller deltagande student ska vara ärlig med hur det är gå här och inte bara skryta. Emma fortsätter och säger att det kommer komma upp till 40 elever som kommer få spendera halva dagen i VIC-studion och andra halvan med Sektionen. Hon avslutar med att säga att mer info om eventet kommer snart och att man redan nu kan börja tänka på hur man bäst kan marknadsföra Sektionen.

#### 3.4. Information nya bokningssystemet

Sektionslokalansvarig informerar att man numera kan boka META och mötesrummet via Datas hemsida och att sidan finns länkat på “Boka META”-sidan på vår hemsida.

#### 3.5. Information från THS valnämnd\*

---

Maria Bahrami berättar att hon tycker att det är väldigt givande att sitta i Kårfullmäktige och uppmanar mötet att söka eftersom man nu kan kandidera till KF fram till 2 april. Alexander tillägger att "man får coola insikter i THS och makt".

3.6. Genomgång av Budget 16/17 \*

Kassör har uppdaterat budgeten med de kvittona hon har fått in och hälsar att det är viktigt att man lämnar in dem. För att underlätta så har hon lagt en pärm på en av kökshyllorna i META där man kan lämna sina utläggsblanketter.

3.7. Genomgång av Verksamhetsplanen 16/17 \*

Maria berättar att samboendeavtalet blev ej klart innan november månad och uppmanar funktionärerna att uppdatera verksamhetsplanen kontinuerligt.

#### 4. Bordlagda ärenden

4.1. Beslut om ansvarsfrihet för Styrelsen 15/16\*

Moa Winberg har tillsammans med revisorerna granskat verksamhetsberättelsen och tycker att den ser bra ut. Hon informerar även att tar man Swishbetalningar i en nämnd så kan det vara svårt att få underlägg för det. Likaså om man avrundar sina kvitton. Vidare att CSC kan ha gett Sektionen en dubbelbetalning på 46 000 SEK. Kassör berättar att det är svårt att se vart pengarna kommer ifrån. Styrelsen 15/16 lämnar rummet.

Diskussion.

Mötet beslutar

*att ansvarsbefria Styrelsen 15/16.*

4.2. Fyllnadsval av Projektledare för Branschdagen

Valberedningen har fått in en kandidatur från Karl Andrén.

Karl berättar att han började på Medieteknik 2012, men haft 2 års uppehåll så nu går han i årskurs "tre och ett halvt". Han har inte varit sektionsaktiv tidigare och detta är hans första SM, men han tycker att det är kul att vara här och vill nu göra något i Sektionen. Han har hållit på med projekt förut och tycker att det är kul, men han skulle vilja göra något som inte är kopplat till studierna.

Gustav Bergman frågar om han har någon tidigare erfarenhet från

Branschdagen, varpå Karl svarar att han förra året var företagsvärd.

Evelina Hedberg frågar vad han har gjort för tidigare projekt, varpå Karl svarar att har gjort projekt i kurserna MDI och Reflek, men också små projekt utanför skolan. Bland annat ett i Australien tillsammans med sin pappa.

Viktor Ceder frågar hur tänker kring utformningen av Branschdagen, ifall han vill göra något liknande förra årets eller något nytt, varpå Karl svarar att han skulle vilja ha fler företag.

Viktor följer upp med att fråga hur han ska få fler företag att delta, varpå Karl svarar att han inte har ett konkret svar just nu, men att man kan försöka med att informera fler företag om Medieteknik.

Maria Bahrami frågar om han har haft någon kontakt med Niklas Gustavsson, förra projektledaren, varpå Karl svarar att han haft det och fått mycket information om vad ansvaret innebär. Niklas ska också ha rekommenderat honom att söka då det är en väldigt rolig uppgift.

Kandidaten lämnar rummet.

Diskussion.

Mötet beslutar

att välja Karl Andrén till Projektledare för Branschdagen.

#### 4.3. Fyllnadsval av Studerandeskyddsombud

Då ingen kandiderar till posten yrkar Maria på att tillämpa punkt 3.1 *Allmänt* i stadgarna vilket innebär att "Styrelsen har rätt att interimsvälja förtroendeposter fram till nästa sektionmöte."

Mötet beslutar

att bifalla Marias yrkande.

#### 4.4. Fyllnadsval av Valberedare

Maria Bahrami uppmuntrar de som redan sitter på posten att berätta lite vad de gör. Josefin Ström inleder med att säga att hon tycker att det är kul och man får mycket fika. Samuel Westman Granlund fortsätter och säger att de ej ännu har haft någon utbildning, men att man får en bra överblick över Sektionen och att det i sin tur är väldigt givande. Valberedningens Ordförande förklarar att hon har väntat med att ha utbildningen till SM#3 eftersom det i sådana fall skulle tillkomma en ny Valberedare. Vidare att det kommer vara som mest intensivt för Valberedningen innan SM#4 så därför vore det bra att ha någon tillsatt på posten.

Då ingen kandiderar till posten yrkar Maria på att tillämpa punkt 3.1 *Allmänt* i stadgarna vilket innebär att "Styrelsen har rätt att interimsvälja förtroendeposter fram till nästa sektionmöte."

Mötet beslutar

*att bifalla Marias yrkande.*

## **5. Beslutsärenden**

- 5.1. Fastställande av nominering till Kamratstipendiet  
Maria Bahrami berättar om stipendiet. Tyvärr har det inte kommit in några nomineringar. Alexander berättar att det är THS' avkastning från en fond som man ger ut till en schysst kompis.  
Maria frågar om det finns någon i rummet som har en bra kompis, varpå hon yrkar på att bordlägga ärendet en timme. Under tiden uppmanar hon mötets deltagare att maila in nomineringar med motivering till Styrelsen.

Mötet beslutar

*att bifalla Marias yrkande och bordlägga ärendet tills det tas upp.*

Punkten öppnas upp.

Maria läser upp motiveringarna som tillhör de nominerade; Mina Tavakoli, Evelina Hedberg, Anton Martinsson, Linnéa Lennartsson och Josefin Hölling.

Mötet får först rösta om antalet nomineringar att skicka till THS.

Maria Bahrami yrkar på sluten votering.

Mötet beslutar

*att godkänna Maria Bahramis yrkande.*

*att nominera en person.*

Maria öppnar upp för diskussion om vem man ska välja.

Viktor Ceder yrkar på streck i debatten.

Mötet beslutar

*att bifalla Viktor Ceders yrkande*

*att nominera Evelina Hedberg till Kamratstipendiet.*

## **6. Motioner, propositioner, interpellationer och enkla frågor**

- 6.1. Motion angående erkännande av MKM\*

Mötet beslutar

*att bifalla motionen i sin helhet.*

- 6.2. Motion angående erkännande av Bröllopet\*

Mötet beslutar  
*att bifalla motionen i sin helhet.*

6.3. Motion angående erkännande av Kommunikationsnämnden\*

Mötet beslutar  
*att bifalla motionen i sin helhet.*

6.4. Motion angående budgetändring MKM för inköp av barblades\*

Klubbmästare, Petra Olsson, berättar att det var två år sen man beställde in barblades till sina marschalker och att det fanns planer på att beställa in förra året, men att det aldrig blev av.

Viktor Ceder undrar om en sådan utgift inte borde gå under teambuildning.

Klubbmästare berättar att man ska få ha kvar sin barblade som ett fint minne när man blir gamling. Kassör förtydligar Styrelsens motionssvar. Petra fortsätter och berättar att det är något de använder när det jobbar så det vore bra om de hade varsin. Maria Bahrami säger att det kan vara ett problem om man köper in för få för att det är dyrt. Man skulle kunna införa en ny post som håller ordning på Sektionens lager för att få bukt på detta, likt Datas Prylis.

Anton Martinsson frågar vad tidigare barblades har köpts in på för budget, varpå Petra svarar klädesbudgeten. Maria Bahrami säger att det är egentligen otillåtet men att MKM:s budgetrevidering tidigare fallit mellan stolarna eftersom MKM:s ekonomi ligger under Data.

Diskussion.

Maria yrkar på sluten votering.

Mötet beslutar  
*att bifalla Marias yrkande.*  
*att avslå motionen.*

6.5. Motion angående val av upp till två Näringslivsansvariga\*

Moa Winberg förtydligar sin motion. Styrelsen visar sitt motionssvar och förtydligar hur det kommer se ut i reglementet efter den eventuella förändringen.

Diskussion.

Moa jämkar sig med Styrelsens motionssvar.

Mötet beslutar  
*att* bifalla motionssvaret i sin helhet.

- 6.6. Proposition angående stadgeändring om beslut och entledigande\*  
Maria presenterar propositionen.

Diskussion.

Viktor Ceder yrkar på att att-sats 2 borde ändras från “ordförande” till “Styrelsen”.

Styrelsen jämkar sig med Viktors yrkande.

Vid den slutna voteringen fick bifall enkel majoritet, men resultatet var inte enhälligt. Alltså tillämpas punkt 1.7.2 *Ändring av stadgar* i stadgarna, så propositionen kommer tas upp igen på nästkommande sektionmöte.

- 6.7. Proposition angående fanbärare som alumnimedlem\*  
Maria förtydligar vad en alumnimedlem är.

Mötet beslutar  
*att* bifalla propositionen i sin helhet.

- 6.8. Proposition angående överensstämmande med THS styrdokument\*  
Maria Bahrami yrkar på slutna votering.

Mötet beslutar  
*att* godkänna Maria Bahramis yrkande.  
*att* bifalla propositionen då det var ett enhälligt beslut.

- 6.9. Proposition angående uppdatering av postbeskrivningar\*  
Maria förtydligar att man i propositionen vill omformulera texten som beskriver posterna, alltså inte ändra posternas innebörd.

Diskussion.

Mötet beslutar  
*att* bifalla propositionen i sin helhet.

- 6.10. Proposition angående slutna votering\*



Mötet beslutar  
*att bifalla propositionen i sin helhet.*

- 6.11. Proposition angående Stadgeändringar\*  
Maria Bahrami yrkar på slutna votering.

Mötet beslutar  
*att godkänna Maria Bahramis yrkande.*  
*att bifalla propositionen i sin helhet då det var ett enhälligt beslut.*

- 6.12. Proposition angående att köpa in mentometerknappar\*  
Maria Bahrami berättar hur Styrelsen har tänkt kring propositionen. Hon förklarar att de mentometerknappar de lånar från Kårfullmäktige är för få i antalet, vilket var ett problem under bland annat SM#2. Då kunde man som tur var genomföra valen eftersom de som kandiderade kunde låna ut sina mentometers till de som inte hade några. Vidare att Styrelsen har kollat på vad de som KTH köper in kostar, men de var dubbelt så dyra som de som föreslås i propositionen. Kassör inflikar och säger att det kommer inte vara något problem pengamässigt.

Diskussion.

Maria Bahrami yrkar på slutna votering.

Mötet beslutar  
*att godkänna Maria Bahramis yrkande.*  
*att bifalla propositionen i sin helhet.*

- 6.13. Proposition angående val av Jubelgeneral\*  
Maria presenterar propositionen och berättar vad en Jubelgeneral gör och är.

Diskussion.

Mötet beslutar  
*att bifalla propositionen i sin helhet.*

- 6.14. Proposition angående införande av juniormedlem\*  
Maria förklarar att för att få servera alkohol till nØllan så måste nØllan rubriceras som juniormedlem i sektionen.  
Viktor Ceder frågar om man då automatiskt blir medlem efter att man slutar vara nØllan, varpå Maria svarar att det inte är så. Medlemskapet gäller i fem

veckor just för att täcka in hela Mottagningen plus en vecka, men inte mer än så.

Diskussion.

Maria Bahrami yrkar på slutet votering.

Mötet beslutar

*att godkänna Marias Bahramis yrkande.*

*att bifalla propositionen i sin helhet då det var enhälligt beslut.*

- 6.15. Proposition angående reglementesändring och stadgeändring för att ta bort blockröstning\*

Maria berättar om bakgrunden till propositionen. Hon förklarar att det problem som stöttes på när ÖPH valdes in under SM#2 berodde på det som står i reglementet och stadgarna nu och att denna proposition skulle lösa det. Fredrik Spansk frågar hur man då får gå tillväga när man väljer ÖPH-EKO, varpå Maria svarar att man då kommer välja tre ÖPH först och sedan får man välja en av dem till ÖPH-EKO.

Diskussion.

Maria Bahrami yrkar på slutet votering.

Mötet beslutar

*att godkänna Maria Bahramis yrkande.*

*att bifalla propositionen då det var ett enhälligt beslut.*

- 6.16. Proposition angående valberedda poster och valberedningens sammansättning\*

Maria berättar vad Styrelsen tänker kring sina eventuella ändringar.

Linnéa Granlund yrkar på att ändra så att "Val av programansvarig student" skall flyttas från:

att-sats 3 - i punkt 7.2 Uppgifter i Reglementet, under "Vårmöte SM4"

till:

att-sats 1 - i punkt 7.2 Uppgifter i Reglementet, under "Höstmöte SM2"

Styrelsen jämkar sig med Linnéas yrkande.

Diskussion.

Mötet beslutar

att bifalla propositionen med Linnéa Granlunds yrkande.

- 6.17. Proposition angående uppdatering utseende av styrdokument\*  
Maria förtydligar att det handlar om att modernisera styrdokumentens grafiska utseende. SM kommer alltså ge Styrelsen uppdraget att utföra detta, men Styrelsen skulle gärna vilja göra detta i samråd med Kommunikationsnämnden.  
Fredrik Spansk säger att man borde även byta namn på Styrdokumentens länkar på hemsidan.

Sofia Blomgren yrkar på att ändra från “styrdokumen” till “styrdokument”. Styrelsen jämkar sig med Sofias yrkande.

Mötet beslutar

att bifalla propositionen med Sofia Blomgrens yrkande.

Disa Gillner yrkar på att öppna upp den bordlagda punkten *5.1 Fastställande av nominering till Kamratstipendiet*.

Mötet beslutar

att bifalla Disa Gillners yrkande.

Punkt *5.1 Fastställande av nominering till Kamratstipendiet* öppnas upp igen.

## **7. Valärenden**

## **8. Övriga ärenden**

8.1. Diskussionsfrågor

8.2. Övriga frågor

Maria Bahrami informerar om Medieteknikdagarna i Norrköping.

## **9. Mötets högtidliga avslutande**

Mötesordförande förklarade mötet avslutat klockan 20:25.

---

Maria Bahrami, mötesordförande

---

Lovisa Karlsson, mötessekreterare

---

Disa Gillner, justerare

---

Viktor Ceder, justerare